

LISTE NO. 11

- 29. Geo. Janin
- 30. Canada Roofing & Paving Co. Ltd. . . . \$1,025.00
- 31. Sicily Asp. Pav. Co. 1,025.00

LISTE NO. 12

- 32. Canada Roofing & Paving Co. Ltd. . . . \$3,220.00
- 33. Sicily Asp. Pav. Co. 3,220.00

LISTE NO. 13

- 34. Canada Roofing & Paving Co. Ltd. . . . \$463.00
- 35. Warner Quinlan Asp. Co. 463.00
- 36. Sicily Asp. Pav. Co. 463.00

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 27 mars 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée. Tous présents.

1.—Soumis un avis de la Cité de Maisonneuve à la Cité de Montréal, au sujet des plans pour l'ouverture du Boulevard Pie IX.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

2.—Soumise une lettre de la "Terrace Land Company Limited", déclarant que lors de l'expropriation pour l'ouverture de la rue de la Montagne, au nord de la rue Sherbrooke, deux lots ont été oubliés, et offrant de céder lesdits lots au prix fixé par les arbitres lors de l'expropriation des autres lots.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir si ces lots peuvent être achetés à l'amiable, et si le prix peut en être recouvré des propriétaires riverains, et de quelle façon.

3.—Soumis un rapport du Chef de la Cour du Recorder, déclarant que vu l'augmentation toujours croissante de l'ouvrage dans son bureau, et par suite de la résignation d'un des employés, il est nécessaire qu'un remplaçant soit nommé immédiatement.

4.—Soumise une application de M. J. H. Fleury, pour une position comme assistant-greffier au Bureau de la Cour du Recorder, il est

Résolu: Que M. J. H. Fleury soit nommé sous-greffier du Bureau de la Cour du Recorder, au salaire de \$750 par année, et ce, de la date de son entrée en fonctions.

5.—Soumis un rapport du Médecin du Service Médical Municipal, recommandant qu'un congé d'au moins un mois soit accordé à M. Oscar LeMyre, Assistant-Secrétaire du Bureau des Commissaires, pour cause de maladie.

Résolu: Qu'un congé soit accordé à M. Le Myre jusqu'au 1er mai prochain.

6.—Soumise une lettre de M. Gonzalve Désaulniers, C.R., demandant le paiement de certains honoraires pour services rendus lors de l'enquête de la Commission Royale.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

7.—Soumis un rapport du Surintendant de Police, recommandant la nomination du constable J. B. Lavallée, comme chauffeur pour la nouvelle voiture automobile devant servir au transport des prisonniers.

Résolu: Que M. J. B. Lavallée soit nommé à ladite position, au salaire de \$1,040 par année, à partir du 15 avril 1913, sujet à la production d'un certificat de compétence au Surintendant de Police, ce dernier devant le remettre au Bureau, le montant nécessaire, soit \$740.82 devant être pris à même les crédits votés pour les gages des constables.

LIST NO. 11

- 29. Geo. Janin
- 30. Canada Roofing & Paving Co. Ltd. . . . \$1,025.00
- 31. Sicily Asp. Pav. Co. 1,025.00

LIST NO. 12

- 32. Canada Roofing & Paving Co. Ltd. . . . \$3,220.00
- 33. Sicily Asp. Pav. Co. 3,220.00

LIST NO. 13

- 34. Canada Roofing & Paving Co. Ltd. . . . \$463.00
- 35. Warner Quinlan Asp. Co. 463.00
- 36. Sicily Asp. Pav. Co. 463.00

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 27th March 1913, p.m.

His Worship the Mayor L. A. Lavallée; all the members of the Board.

1.—Submitted a notice from the City of Maisonneuve to the City of Montreal anent the plans for the opening of Pie IX Boulevard.

Referred to the Law Department for a report.

2.—Submitted a letter from the "Terrace Land Company Limited", stating that at the time of the expropriation for the opening of de la Montagne street, north of Sherbrooke street, two lots were omitted, and offering to cede the said lots at the price determined when the other lots were expropriated.

Referred to the Law Department in order to know if these lots can be purchased by mutual agreement and if the price of same can be recovered from the bordering proprietors and in what manner.

3.—Submitted a report from the Head of the Recorder's Court, stating that owing to the ever increasing business of his office, and owing to the resignation of one of the employees, it is necessary that the latter be replaced immediately.

4.—Submitted an application from Mr. J. H. Fleury for a position as assistant clerk in the office of the Recorder's Court, it was

Resolved: That Mr. J. H. Fleury be appointed Assistant Clerk of the Recorder's Court at a salary of \$750 per annum, from the date he shall assume his duties.

5.—Submitted a report from the physician in charge of the Municipal Medical Service, recommending that one month's leave of absence be granted to Mr. Oscar LeMyre, Assistant Secretary of the Board of Commissioners, on account of ill health.

Resolved: That leave of absence be granted to Mr. Lemyre until the 1st May next.

6.—Submitted a letter from Mr. Gonzalve Desaulniers, K. C., asking for payment of certain fees for services rendered before the Royal Commission.

Referred to the Law Department for a report.

7.—Submitted a report from the Superintendent of Police, recommending that constable J. B. Lavallée be appointed chauffeur of the new automobile van.

Resolved: That Mr. J. B. Lavallée be appointed to the said position, at a salary of \$1,040 per annum, from the 15th April 1913, subject to the filing of a certificate of competence to be delivered to the Superintendent of Police, and to be transmitted to the Board by the latter the necessary amount, i.e.: \$740.82, to be charged against the appropriations voted for constables wages.